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P R O T O K Ó Ł      Nr  XXXV/04  

 
z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu  1 lipca   2004 roku  

 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -  21 

Obecnych                 -  15 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Miasta, Sekretarz Miasta. 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram XXXV Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art.20 ust.3 ustawy o 

samorządzie gminnym, na wniosek Burmistrza Miasta, który wpłynął w dniu 28 czerwca 2004r. 
( odczytuje treść wniosku). 

- Wpłynął czwarty projekt uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Powiatowym 
Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie przy ul. Szpitalnej 40, do przeprowadzenia 
wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej Polskiej. 

- Stwierdzam, Ŝe zgodnie z listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 
uchwał.  

 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszego porządku obrad sesji. 
- Czy państwo radni mają jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad?, jeśli nie ma to 

proszę o przegłosowanie porządku obrad. 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 15 radnych/ 
 
15   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe  porz ądek  obrad  dzisiejszej  sesji  został  przez  Rad ę  
przyj ęty. 
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Rada przyj ęła nast ępujący  porz ądek obrad:  
 
 

1. Otwarcie obrad Sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie:  

− Uchwalenia „ programu Rozwoju Lokalnego Miasta Czel adź na lata 2004-
2006 i nast ępne” 

− Przyj ęcia kryteriów oceny zada ń inwestycyjnych do Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego dla Miasta Czelad ź” 

− Zmian w bud Ŝecie miasta na 2004 rok. 
− utworzenia obwodu głosowania w Powiatowym Zespole Z akładów Opieki 

Zdrowotnej w B ędzinie przy ul. Szpitalnej 40, do przeprowadzenia w yborów 
do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczyp ospolitej Polskiej. 

     4.  Sprawy bie Ŝące. 
     5. Zamkni ęcie obrad sesji. 
 
 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego punktu obrad dzisiejszej sesji tj. podjęcia uchwał. Pierwszy 

projektu uchwały jest w sprawie uchwalenia „ Programu Rozwoju Lokalnego Miasta Czeladź 
na lata 2004-2006 i następne”. 

- Proszę pani kierownik Zofia Gajdzik. 
 
Zofia Gajdzik  - kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Na podstawie podręcznika do wdrąŜania Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju 

Regionalnego składane są wnioski o dofinansowanie z funduszy europejskich. Z zaleŜności 
od tego, na co składany jest wniosek wymagane są określone dokumenty. My w planie 
budŜetu na ten rok mamy zadanie budowa kanalizacji ul. 21-Listopada. Planowany koszt 
zadania 4.800.000 zł. I z tego w momencie złoŜenia takiego wniosku jest moŜliwość uzyskania 
75% dofinansowania, więc wydaje nam się, Ŝe jest, o co walczyć. Do końca lipca tego roku 
jest termin złoŜenia tego wniosku. Wymogiem wynikającym z tego podręcznika jest posiadanie 
Planu Rozwoju Lokalnego. Nie jest problemem stworzenia takiego planu. Tylko my go 
tworzymy w takim niefortunnym momencie. PoniewaŜ program ten to zlepek dwóch 
dokumentów strategicznych, które gmina powinna mieć. Jest to Strategia Rozwoju Miasta i 
Wieloletni Plan Inwestycyjny. W tej chwili pracujemy nad opracowaniem tych dwóch 
dokumentów. Prace są w toku, są powołane zespoły robocze. Niektórzy z radnych równieŜ 
uczestniczą w pracach tych zespołów. Dokumenty te będą gotowe w październiku tego roku 
przed uchwaleniem budŜetu na rok następny. Chcielibyśmy, Ŝeby te dwa dokumenty trafiły 
pod państwa obrady. Dlatego chcąc złoŜyć wniosek musimy mieć Program Rozwoju 
Lokalnego, który został opracowany przez pracowników Wydziału Rozwoju Miasta. 
Praktycznie nie ma tu nic nowego. Oparliśmy się na dokumentach, które państwo juŜ znacie. 
Jest to Strategia ZrównowaŜonego Rozwoju Miasta Czeladź i nasz plan inwestycyjny, który 
jest załącznikiem do naszej uchwały budŜetowej. Proponując treść uchwały zatwierdzającej 
ten program zapisaliśmy tam z całą odpowiedzialnością, Ŝe w momencie zatwierdzenia 
strategii WPI będziemy weryfikować ten dokument, bo ja mam świadomość, Ŝe na pewno 
muszą tu być zmiany, a być moŜe, Ŝe będzie potrzeba uchylenia tego dokumentu. Ten 
dokument traktujemy na potrzeby złoŜenia wniosku. Później będziemy go weryfikować, ale 
jest prośba z naszej strony by uchwalić ten dokument, poniewaŜ bez niego nie moŜliwym jest 
złoŜenie takiego wniosku. 

 Jeśli są pytania to proszę. 



 3

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Czy są jakieś pytania?, proszę pan przewodniczący komisji Gospodarczej 

Władysław Oczkowicz. 
 
Władysław Oczkowicz  - Przewodnicz ący Komisji Gospodarczej i Integracji z Uni ą 

Europejsk ą 
 
- Mogę jedynie potwierdzić, Ŝe Program ten jest zgodny ze wszystkimi dokumentami, które na 

dzień dzisiejszy w naszym mieście obowiązują. Proszę obecnych radnych o przyjęcie tego 
dokumentu w wersji zaproponowanej. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pani radna GraŜyna Strączek 
 
GraŜyna Str ączek - radna  
 
- Chciałbym uzyskać zapewnienie, Ŝe to, co dotyczy remontu placówek oświatowych, Ŝe to jest 

jedynie zapis, a prace zostaną wykonane. 
 
Zofia Gajdzik  - kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Ja tylko zapewniam, Ŝe są to zapisy powielone z naszego poprzedniego programu. Trwają 

prace nad planem inwestycyjnym i nie wiem tam będzie kaŜda szkoła wypisana, być moŜe 
tam będzie tylko jeden program oświatowy. To się jeszcze wszystko tworzy, nie moŜemy na 
razie mówić o szczegółach, dlatego proponuję przenieść tą dyskusję na później, poniewaŜ 
zgodnie z tym wieloletnim planem, który zatwierdzimy jesienią, będziemy na kaŜdy rok 
uszczegóławiać zadania. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pani radna Teresa Kocot. 
 
Teresa Kocot  - radna  
 
- Bardzo proszę o wyjaśnienie, w jakim zakresie zostały wykonane prace dotyczące stolarki 

okiennej w Przedszkolu Nr 4, w jakim jeszcze nie zostały wykonane, w jakim zakresie był 
dofinansowany plac zabaw? 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Okna wymienione są w całym budynku poza piwnicami.  
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jeszcze jakieś pytania?, jeśli nie ma proszę o przegłosowanie projektu uchwały. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 15 radnych /   
 
15   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała został podj ęta przez Rad ę.  
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Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały w sprawie przyjęcia kryteriów oceny zadań 

inwestycyjnych do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego dla Miasta Czeladź” 
 
Zofia Gajdzik  - kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- JeŜeli chodzi o Wieloletni Plan Inwestycyjny prace są w toku. W ciągu jednego tygodnia będą 

rozpowszechnione w mieście ankiety, na których będzie moŜna zgłaszać potrzeby 
inwestycyjne. Takie potrzeby będzie mógł zgłosić kaŜdy; mieszkaniec, radny, 
przedsiębiorstwo, organizacje pozarządowe. Będzie to podane do publicznej wiadomości. W 
sierpniu musimy zrobić ocenę tego, co dostaniemy. Czyli kaŜda potrzeba, która zostanie 
zgłoszona będzie musiała zostać oceniona i dlatego trzeba ustalić te kryteria oceny, aby z 
tego wyszła kolejność działań. Jest to punkt wyjścia do prac tego zespołu. Jeśli są jakieś 
uwagi przyjmujemy je, jeśli nie ma uwag proszę o przegłosowanie tego projektu uchwały. 

 
 Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan Andrzej Świątek- Przewodniczący Komisji Finansowej. 
 
Andrzej Świątek - Przewodnicz ący Komisji Finansowej  
 
- Czy mamy jakiegoś przedstawiciela w tym zespole? 
 
Zofia Gajdzik  - kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Tak. Przedstawicielem Rady jest pan Władysław Oczkowicz. 
 
Władysław Oczkowicz  - radny  
 
- Ubolewam, Ŝe w tym zespole jest więcej radnych aczkolwiek tak się składa, Ŝe tylko ja brałem 

udział w tych spotkaniach, gdzie wypracowane były te kryteria. Robiliśmy to na podstawie 
paru fikcyjnych zadań. Ta wersja tych kryteriów była zmieniana i ta wydaje się najbardziej 
uproszczona, porównywalna i czytelna. W moim przekonaniu te kryteria są najbardziej 
obrazowe i sprawiedliwe. Ja do tych kryteriów jestem przekonany. Dyskusja była bardzo 
burzliwa, pewne zmiany były. NajwyŜej punktowane są te zadania, inwestycje, które mogą być 
dofinansowane z, zewnątrz, które mają bezpośredni wpływ na dochody miasta, które 
obsługują jak największą ilość ludności. Jeśli państwo macie jakieś uwagi, to tak jak pani 
kierownik powiedziała proszę je zgłaszać. Jeszcze raz powtórzę: szkoda, Ŝe tak mało radnych 
brało udział w tych spotkaniach. 

 
Zofia Gajdzik  - kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Tak jak pan radny powiedział, najlepiej to wychodzi na przykładach. Oceniliśmy te kilka zadań 

i faktycznie wyszło nam, Ŝe najwaŜniejsze zadania to są: zagospodarowanie tych obiektów po 
kopalnianych i uzbrojenie nowych terenów pod inwestowanie. Wydaje nam się, Ŝe jest to 
zgodne z tym, co by radni chcieli, zgodne z rozwojem miasta. Wydaje mi się, Ŝe według tych 
kryteriów ta sprawiedliwa ocena będzie miała miejsce. 

 
 Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Ja mam takie pytanie: dlaczego jest taka skala punktacji od 0 do 3? 
 
Zofia Gajdzik  - kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Myśmy nie chcieli tej skali za bardzo rozszerzać, poniewaŜ powoduje to kłopot przy 

sumowaniu. Maksymalnie zadanie moŜe uzyskać 31 punktów, to i tak nie jest mało. „0” jest 
wtedy, kiedy jest to zadanie o małym zasięgu, nie wpływa na atrakcyjność naszego miasta, na 
ochronę środowiska. Takie zadanie moŜna zrobić, ale niekoniecznie. 
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Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Leszek Lasota. 
 
Leszek Lasota  - radny  
 
- Wydaje mi się, Ŝe w punkcie pierwszym ocena inwestycji w kategoriach obszarowego zasięgu 

oddziaływania danie aŜ 3 punktów na zasięg ponad lokalny, troszeczkę mnie zastanawia. 
Wydaje mi się, Ŝe zasięg ogólno miejski powinien mieć najwyŜszą punktację. Jednocześnie 
zasięg osiedlowy lub jednostkowy ma 0 punktów. Jest to rzecz do dyskusji.  

 
 Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan burmistrz. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Te propozycje to jest pewien kompromis zawarty pomiędzy firmą, która ma doświadczenie, 

która zrobiła ileś projektów w skali kraju i zaproponowała kilka wersji z tym, co 
przedyskutowano na zespole. Zatem wynika to z konkretnych doświadczeń, dlatego jest to tak 
ustawione, Ŝe niektóre elementy pokrywają się. Oddzielną kategorią jest punktacja za 
finansowanie. To firma uwaŜa, Ŝe powinna być zupełnie inna skala i ja osobiście uwaŜam, Ŝe 
tak być powinno. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę Przewodniczący Komisji Gospodarczej Władysław Oczkowicz. 
 
Władysław Oczkowicz  - Przewodnicz ący Komisji Gospodarczej i integracji z Uni ą 

Europejsk ą 
 
- Najlepiej naleŜy przedstawić to na przykładzie. OtóŜ jak ocenić drogę, która nas łączy z 

aglomeracją. Jak ją wypunktować jako zadanie? Czy ona jest łatwiejsza dla rozwoju miasta, 
czy jest to droga osiedlowa. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę pan radny Andrzej Świątek 
 
Andrzej Świątek - radny  
 
- generalnie chodzi o to czy takie współczynniki moŜna negocjować, czy rzeczywiście nie 

naleŜało przyjąć współczynników, które wypracowała ta firma, Ŝeby nie okazało się po 
zakończeniu tego zadania, Ŝe doszło do pewnego paradoksu. 

 
Zofia Gajdzik  - kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- To jest pewien kompromis, bo firma nam zaproponowała pewne współczynniki, ale myśmy w 

zespole to przedyskutowali. Niektóre z nich są tak zbliŜone, Ŝe doszliśmy do wniosku, iŜ 
naleŜy je skomasować. Chcemy uwypuklić te zadania, które mają szanse na to 
dofinansowanie zewnętrzne, ich nie moŜna pomijać one są najwaŜniejsze. Dlatego teŜ to jest 
pewien kompromis z tą firmą. NaleŜy pamiętać o tym, Ŝe to my będziemy decydować, które 
zadanie jest dla nas najwaŜniejsze. Firma nam moŜe proponować, ale decyzja naleŜy do nas. 
Temat ten jest przedyskutowany, ale jeŜeli są jakieś uwagi to moŜemy dyskutować. 

- Jaka jest pana konkretna propozycja? 
 
Andrzej Świątek - radny  
 
- Mamy wątpliwości co do współczynników. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- My mamy oceniać zadania na podstawie obiektywnej analizy, wynikającej z doświadczeń 

firmy, którą wynajęliśmy w drodze negocjacji. Ten kompromis polegał na tym, Ŝe ze 
wskaźników zaproponowanych przez firmę uproszczono tą skalę po to Ŝeby nie powtarzać 
pewnych wskaźników by nie zaciemniać obrazu. Przedstawiciel firmy w przeciwieństwie do 
mnie uczestniczył w pracach komisji i nie protestował.  

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę przewodniczący Komisji Gospodarczej pan Władysław Oczkowicz. 
 
 Władysław Oczkowicz  - Przewodnicz ący Komisji Gospodarczej i integracji 

z Unią Europejsk ą 
 
- UwaŜam, Ŝe tytuł powinien być uzupełniony, bo to są kryteria oceny i doboru zadania. My jako 

przedstawiciele mieszkańców, nasi mieszkańcy, organizacje będą wskazywały, co 
ewentualnie widzą do realizacji. Natomiast my proponujemy jednolitą formę oceny tych zadań 
i doborów. Myślę, Ŝe naleŜy uzupełnić ten tytuł. 

 
Zofia Gajdzik  - kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- MoŜemy się zgodzić na to. Ja chciałabym wyraźnie powiedzieć, Ŝe zadania będę róŜne 

zgłaszane, poniewaŜ kaŜdy ma prawo zgłosić zadania, natomiast my musimy dokonać 
obiektywnej i sprawiedliwej oceny i właśnie po to są te kryteria.  

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- UwaŜam, Ŝe naleŜy uzupełnić ten tytuł. 
- Zadania będą porównywalne wartościowo tak Ŝeby ulica osiedlowa nie przepadła w tych 

rankingach. Zadania będą komasowane pod względem wartościowym, Ŝeby moŜna je było 
porównać. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Czy pan radny Władysław Oczkowicz zgłasza wniosek formalny? 
 
Władysław Oczkowicz  - Przewodnicz ący Komisji Gospodarczej i integracji z Uni ą 

Europejsk ą 
 
- Tak. 
 
Zofia Gajdzik  - kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Potraktujemy to jako autopoprawkę. Czyli tytuł będzie uzupełniony słowem „ doboru”. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
-  Proszę o przegłosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką pana burmistrza. 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 15 radnych /   
 
15   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
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Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała został podj ęta przez Rad ę.  
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2004 rok. 
- Proszę pani Skarbnik. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Uchwała dotyczy zapisy w budŜecie, Ŝeby ująć zadanie w postaci zainstalowania fotoradaru 

na terenie miasta. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan Przewodniczący Komisji Finansowo-BudŜetowej –Andrzej Świątek. 
 
Andrzej Świątek - Przewodnicz ący Komisji Finansowo-Bud Ŝetowej  
 
- Na co będą przeznaczone wydatki – 100.000 zł? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Za usługę świadczoną przez firmę, za wynajem urządzenia, za ubezpieczenie, za 

konserwacje i serwis. 
 
Andrzej Świątek - Przewodnicz ący Komisji Finansowo-Bud Ŝetowej  
 
- Rozmawiając o przychodach klubu sportowego, mówiliśmy o tym, Ŝe będzie to firma, która 

sama sfinansuje funkcjonowanie fotoradaru, natomiast my wyrazimy tylko na to zgodę. Firma 
ta jest właścicielem fotoradaru, my natomiast dajemy jej zezwolenie na montaŜ na terenie 
miasta, z czego będziemy mieli same korzyści, z których część przekaŜemy na klub. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Tak nie było mówione. Mówione było natomiast to, Ŝe my nic nie ryzykujemy pod względem 

finansowym. Czy prawie nic bo moŜe się okazać, Ŝe będą zerowe wpływy, a jakieś koszty np: 
wysyłki mandatów my poniesiemy. Jest taka propozycja, Ŝe firma, która to wynajmie zrobiła to 
razem z CKS’em. Umowa wówczas będzie spisana i z CKS’em i z tą firmą pod warunkiem, Ŝe 
takie porozumienie dwóch firm wygra przetarg. 

- Idea jest następująca: fotoradar kosztuje ok. 200.000 w zaleŜności od wersji. Idea jest taka, Ŝe 
jest firma, która oferuje nam w najem stosowne urządzenie, które montowane jest tam gdzie 
my chcemy albo jest to urządzenie przenośne i wtedy my musimy je obsługiwać. Następnie 
zapewnia nam serwis, ubezpieczenie tego urządzenia, jak równieŜ wpisuje w swój kontrakt 
potrzeby klubu. My ze swej strony moŜemy tylko nałoŜyć mandat. My wyciągamy kasetę, 
obrabiamy zdjęcia, które musimy wydrukować, odczytać numer rejestracyjny, sprawdzić, do 
kogo naleŜy numer rejestracyjny, wystawić mandat i wysłać do zainteresowanego. Wtedy, 
kiedy zainteresowany zapłaci i wtedy dzielimy się z firmą, która zaoferowała usługę. I dopiero 
50% wpływów przekazuje na klub i firmę w ustalonych przez nich proporcjach.  

 
Andrzej Świątek - Przewodnicz ący Komisji Finansowo-Bud Ŝetowej  
 
- Na co przekazujemy te 100.000 zł? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Jest to zabezpieczenie. Proszę zrozumieć, Ŝe ja nie mogę podpisać umowy, jeŜeli nie mam 

zabezpieczenia w budŜecie. Jeszcze umowy nie podpisałem, dlatego nie będzie na razie 
wypłaty z tego tytułu. 

- Doświadczenia, jakie udało mi się zebrać są dwa. Pierwszym jest Policja będzińska, która 
takie urządzenie przez tydzień uŜytkowała. Zrobiła 1600 zdjęć. Średnio mandat wynosi 100 zł 
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tylko, Ŝe nie bardzo ściągnęła te pieniądze. Ponadto oni biegali z tym urządzeniem przez całą 
dniówkę i ustawiali przy róŜnych miejscach. Kilka razy na dzień zmieniali połoŜenie.  

- Drugim przykładem jest Zawiercie, które przez miesiąc miało ustawiony taki fotoradar w kilku 
miejscach. Za miesiąc maj wystawili mandaty na kwotę 6.000 zł, natomiast z tej kwoty 
ściągnęli 500 zł. I tak to wygląda w praktyce. 

 
 Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Jerzy Rebeta. 
 
Jerzy Rebeta  - radny  
 
- Czy StraŜ Miejska będzie wykorzystana do obsługi tych monitorów? 
- Brał pan burmistrz pod uwagę ewentualność, Ŝe te pieniądze będą musiały być przeznaczone 

na poprawę bezpieczeństwa na drogach? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Ja nie wiem, co będzie. Na dzisiaj moŜna zrobić z tymi pieniędzmi, co się chce, bo jest to 

dochód gminy i wątpliwe, Ŝeby coś takiego zostało uchwalone przez Sejm, Ŝe narzuci nam, na 
co te pieniądze z mandatów mają być przeznaczone. 

- Mnie nie zaleŜy na tym Ŝeby wszystkim mieszkańcom dać mandat, bo nie jest to mile 
widziane. Natomiast są wnioski mieszkańców, Ŝeby na ulicy Staszica ograniczyć ruch, są 
równieŜ wnioski z ulicy Nowopogońskiej. Są wielkie nadzieje Policji, Ŝe to będą wielkie 
dochody, a praktyka w Zawierciu pokazała coś na odwrót. 

- My nie inwestujemy, moŜemy jedynie zarobić, ale będziemy obłoŜeni dodatkową pracą, bo 
StraŜ Miejska musi tą kasetę przejąć, odczytać, obrobić zdjęcia, spisać protokół, wystawić 
mandat. 

 
 Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zamykam dyskusję. Przechodzimy do przegłosowania projektu uchwały. 
 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 15 radnych /   
 
13   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   2  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
 
 
Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała został podj ęta przez Rad ę.  
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego projektu uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania w 

Powiatowym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie przy ul. Szpitalnej 40, do 
przeprowadzenia wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej 
Polskiej. 

- Czy państwo radni mają jakieś uwagi do projektu uchwały?, jeśli nie ma przechodzimy do 
przegłosowania tej uchwały. 

 
 
GŁOSOWANIE  /obecnych 15 radnych /   
 
15   radnych głosowało za 
   0  głosów przeciwnych   
   0  radnych  wstrzymało  si ę  od  głosu 
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Przewodnicz ący  stwierdził,  Ŝe uchwała został podj ęta przez Rad ę.  
 
 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do kolejnego punktu obrad dzisiejszej sesji tj. spraw bieŜących. 
- Czy ktoś z państwa radnych pytania w sprawach bieŜących?, jeśli nie ma to ja pozwolę sobie 

zabrać głos. 
- Odczytuje odpowiedź ZBK na pismo Pani Barbary Konopki (w załączeniu) 
- Odczytuje apel mieszkańców dzielnicy Piaski dotyczący udostępnienia młodzieŜy Sali w 

budynku AMBASADOR. ( w załączeniu) 
- Odczytał nazwiska radnych, których oświadczenia majątkowe są niekompletne. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę pani Dorota Bąk- Sekretarz Miasta. 
 
Dorota B ąk  - Sekretarz Miasta  
 
- Chciałam dodać, Ŝe te oświadczenia są skanowane i umieszczane w biuletynie Informacji 

publicznej i w związku z tym państwo macie obowiązek wpisać wszystkie swoje dochody 
poniewaŜ PIT’u się nie skanuje, nie daje się do publicznej wiadomości tylko do Urzędu 
Skarbowego. PIT’y składne są po to by Urząd Skarbowy mógł porównać czy wasze 
oświadczenia, które publikujecie są zgodne. Stąd prośba Ŝeby to uzupełnić, bo tylko w 
naszym biuletynie oświadczenia te nie są zamieszczone. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Diety są dochodem, które równieŜ naleŜy uwzględnić. Proszę o uzupełnienie. 
- odczytuje pismo mieszkańców ulicy Pieńkowskiego o pomoc w doprowadzeniu rurociągu 

gazowego 
- Proszę pan burmistrz. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Wczoraj odbyło się spotkanie ze spółką gazowniczą z Zabrza. Sprawa ta zostanie załatwiona 

w przyszłym roku. JuŜ w planie inwestycyjnym jest ulica Katowicka, Rynkowa, Kościelna i 
południowa BłaŜeja Rynku i ulica Pieńkowskiego równieŜ będzie wprowadzona. 14 lipca 
odbędzie się w Domu Katechetycznym spotkanie mieszkańców rejonu starego miasta, gdzie 
równieŜ będzie obecna gazownia i juŜ wtedy będzie moŜna zgłosić wnioski. Problem polega 
na tym, Ŝe ci mieszkańcy do tej pory nie złoŜyli wniosku o warunku dostawy gazu i to jest 
przyczyna, dlaczego oni nie dostali, a pozostali mieszkańcy z południowej części rynku 
dostali. Wszyscy mieszkańcy zostaną imiennie zaproszeni na to spotkanie, dlatego teŜ nic nie 
stoi na przeszkodzie, Ŝeby ten gaz tam poprowadzić. 

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. 
- Proszę o podanie do pań z biura rady dyŜury radnych w okresie wakacyjnym. 
- Radni pytają, co z wypłatą diet? 
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Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Diety czekają na to, aŜ wpłyną pieniądze na konto. Dzisiaj poszły wypłaty dla nauczycieli. Jak 

tylko będą środki diety zostaną wypłacone.  
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pani radna GraŜyna Strączek. 
 
GraŜyna Str ączek  - radna  
 
- Chciałabym spytać o klub AMBASADOR. Zebrane przez młodzieŜ podpisy ( 150) świadczy o 

tym, Ŝe istnieją jakieś potrzeby spotkań młodzieŜowych, kulturalnych, potrzeba zapewnienia 
im jakiegoś miejsca jest i nie ma, o czym dyskutować. Na ostatniej sesji przedstawiona przez 
Komisję Rewizyjną odpowiedź absolutnie mnie nie satysfakcjonuje i nie chciałbym przejść do 
porządku dziennego nad tą sprawą. W związku z tym chciałabym zapytać pana burmistrza czy 
zostawiamy sobie „od tak” tą sprawę i znowu miasto wyłoŜy środki, czy jednak pan burmistrz 
jakieś kroki podejmie w tym kierunku.  

 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan burmistrz. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Ja mogę wynająć ten lokal na 3 lata Ale nie ma takich chętnych, którzy zainwestują na trzy 

lata w ten obiekt i są w stanie odzyskać pieniądze.  
- Decyzja rady jest jasna, nie mam takiego prawa, Ŝeby wydzierŜawić ten obiekt na ponad 3 

lata, na ostatniej sesji zostało to przegłosowane i umowa. Wniosek Komisji Rewizyjnej był taki 
Ŝeby nie wynajmować tego obiektu, poniewaŜ mamy robić dom kultury tyle tylko, Ŝe nie ma na 
to Ŝadnych pieniędzy. Ja rozwaŜam moŜliwość, Ŝeby w tym roku jeszcze pokryć dach papą  
po to by ten budynek nie niszczał. Jest tam wykonane nowe przyłącze elektro-energetyczne, 
być moŜe w tym roku będzie jeszcze nowe przyłącze gazowe. 

 
GraŜyna Str ączek  - radna  
 
- Czyli pozostajemy przy tym, Ŝe nie ma innych dewastacji? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Tak wynika z prac Komisji Rewizyjnej.  
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Dziękuję. Proszę pan radny Andrzej Świątek. 
 
Andrzej Świątek  - radny  
 
- MoŜe pan burmistrz powiedział czy ewentualnie przewiduje zwołanie jakieś sesji, poniewaŜ o 

dzisiejszej sesji dowiedzieliśmy się dwa dni temu ? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- JeŜeli będzie taka potrzeba to zostanie zwołana sesja nadzwyczajna. 
- Nie zgodzę się z panem radnym, Ŝe radni dowiedzieli się o sesji dwa dni temu, poniewaŜ ja 

zaproponowałem termin 8 lipca, po to Ŝeby był odpowiedzi czas, Ŝeby mogły odbyć się 
komisje i to państwo radni zdecydowali, Ŝe spotykamy się pierwszego. Zatem sesja została 
zwołana zgodnie z państwa Ŝyczeniem. 
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Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- materiały zostały wysłane zgodnie z terminem ustawowym. 
- śyczę wszystkim miłych wakacji. 
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 5– porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XXXV Sesję Rady Miejskiej. 
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